
 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

Protokoll för digitalt styrelsemöte i Kalmar Båtklubb  

måndag 2022-01-24 kl 18.30.  

Plats: Online 

Närvarande: 

Christer Jennemyr, ordförande 

Kent Olofsson, vice ordförande och kassör 

Mattias Håkansson, underhållsansvarig Varvet 

Olof Jernold, sekreterare 

Git Jennemyr, festsamordnare 

Ulla Axelsson, suppleant 

Margareta Karlsson, suppleant 

 

1. Mötet öppnas 

Christer förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll /Olof 

Föregående protokoll godkändes. 

 

4. Ekonomisk rapport och medlemmar, /Kent 

Kent meddelade att ekonomin är fortsatt god. 

Två nya medlemmar har tillkommit sedan sist. Styrelsen hälsar Jonas 

Grönfeldt och Ari Nykvist välkommen i klubben. 

 

5. Övriga rapporter 

Underhållsgrupp, Varvet, /Mattias 

 Ingen verksamhet pågår för närvarande. 



Nyhetsbrev, /Christer 

Ett nyhetsbrev har gått ut sedan senaste mötet. Inget nytt 

är inplanerat den närmaste tiden. 
 

Festsamordnare, /Git 

 Inga fester är inplanerade den närmaste tiden. 

 

Stuguthyrning /Christer  

 Låg aktivitet för närvarande. 

 

6. Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Ingen muddring är planerad till sommaren. Miljökontoret har fått i 

uppdrag att genomföra en miljökonsekvensutredning. Styrelsen fortsätter 

att bevaka frågan. 

 

7. Förarbevisutbildningen i KBK:s regi/Kent 

Tre personer deltar. Niklas Hellström genomför kursen även då det är få 

deltagande. 

 

8. Medlemsavgifter och indelning i kategorier/Kent, Christer 

Förslag till kommande årsmöte: 350 för enskild medlem och 400 för 

familj. 

 

9. Revidera stadgarna/Christer 

Christer, Kent och Thomas Mattson håller på med arbetet. 

 

10. Kalmar Waterexpo 

K.W. har för marknadsföring av vår medverkan efterfrågat en text som 

beskriver klubbens verksamhet. Christer och Git arbetar med det. 

 

11. Covidläget och ev konsekvenser för KBK 

Max 20 personer får nyttja stugan vid uthyrning enligt restriktioner. 

 

12. Sjösättning med Patric 

Styrelsen planerar för två gemensamma sjösättningstillfällen. Närmare 

besked om datum kommer. 

 

13. Ställplatser Kullö 

Kommunen planerar att rusta upp ställplatserna på Kullö. Kommunen 

återkommer med mer info. 



Några punkter som kom upp under styrelsemötet var: 

● Behov av fler vattenutkastare.  

● Behov av olika storlekar på platser.  

● Risker med nedfallande träd. 

 

14. Mulltoa på Gamla Varvet 

Vi avvaktar men fortsätter att titta på lösningar. 

 

15. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

16. Nästa möte 

Torsdag den 3:e mars 18:30. Preliminärt i klubbstugan. 

 

 

 

______________________________________ 

Sekreterare Olof Jernold 

 

 

_______________________________________ 

Justeringsman Christer Jennemyr 


